
Protokoll fört vid Svenska Glaukomklubbens Årsmöte i Vadstena 
040903 

 
1. Bertil Lindblom hälsade välkommen och öppnade årsmötesförhandlingarna. 

 
2. a) Till mötesordförande valdes Bertil Lindblom.  

b) Till mötessekreterare valdes Christina Lindén. 
c) Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Lucian Vancea och Ingmar Widengård. 
  

3. Ordföranden redogjorde för Svenska Glaukomklubbens verksamhet under gångna året, 
se bilaga 1. 
 

4. Skattmästaren Torgny Lind redogjorde för föreningens ekonomi, vilken är väsentligen 
oförändrad jämfört med tidigare år. Föreningens ingående kapital, innan årsmötet, 
uppgår till 171 158 kronor. Föreningens huvudsakliga utgifter är, förutom årsmötet, ett 
styrelsemöte samt avgift för hemsidan. Föreningens intäkter kommer via annonsörer 
och pengarna förvaltas av Sveriges Ögonläkarförening. En annonsör har dragit sig ur 
inför nästa år. 
 

5. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den gångna verksamhetsperioden. 
 

6. Förrättades val av samtliga styrelseledamöter, förutom sekreteraren, för en period om 
tre år. I enlighet med valberedningens (Klas-Göran Brege, Björn Svedbergh och Peter 
Åsman) förslag och då inga övriga förslag förelåg omvaldes 
Bertil Lindblom till ordförande,  
Torgny Lind till skattmästare, 
Anders Bergström till IT-ansvarig och 
Albert Alm och Anders Heijl till ledamöter av Svenska Glaukomklubbens styrelse. 
Britt-Marie Palmqvist hade avböjt omval och till ny ledamot, representerande 
privatpraktiserande ögonläkare, valdes Bengt Bergeå. 
 

7. Fastställdes årsavgiften till 0:-. 
 

8. Föreslogs att styrelsen gavs i uppdrag att komma med förslag till revidering av 
Nationella riktlinjer för handläggning av öppenvinkelglaukom och okulär 
hypertension.  
 

9. Diskuterades mötesplats, tid och förslag till programpunkter för nästa årsmöte. Fortsatt 
intresse av att förlägga mötet till Vadstena ytterligare ett eller ett par år finns. Eftersom 
Svenska ögonläkarförenings årsmöte äger rum 24-26 augusti 2005 kommer SGKs 
årsmöte sannolikt att senareläggas något jämfört med i år. 
 

10. Ordföranden tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
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